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葉國謙議員就葉國謙議員就葉國謙議員就葉國謙議員就“《區議會《區議會《區議會《區議會檢討工作小組報告》檢討工作小組報告》檢討工作小組報告》檢討工作小組報告》”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“就《區議會檢討工作小組報告》，本會促請政府廣納在公眾諮詢期間收集所得
的意見，並對報告所載的建議作出適當的修訂；本會並要求政府將提供文化、康

樂及環境 生設施的部分職能逐步交由區議會負責，以提升區議會的職能。”

(Translation)

Motion on “Report of the Working Group on District Councils Review”
to be moved by Hon IP Kwok-him
at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 31 October 2001

Wording of the Motion

“That, regarding the Report of the Working Group on District Councils Review, this
Council urges the Government to accept extensively the views gathered during the
public consultation and appropriately revise the recommendations contained in the
Report and, in order to elevate the functions of the District Councils, this Council also
requests the Government to gradually transfer to them some of the Government’s
functions for the provision of cultural, leisure and environmental hygiene facilities.”


